
 

 

 

 

 

 

 

Hodnotící zpráva MA21 Praha - Dolní Počernice za rok 2015 
 

 

Udržení kategorie D: 

 

V průběhu roku 2015 se uskutečnily dvě diskusní akce formou „kulatého stolu“. 

 

V květnu se uskutečnilo jednání u kulatého stolu na téma Metropolitní plán. 

 

V říjnu bylo  jednání vedeno na téma čistoty a úklidu veřejných prostranství, činnost samosběrného vozu a 

nových záměrů na realizaci městské zeleně. 

 

V listopadu se uskutečnilo jednání o podobě ulice Úpická, jejíž rekonstrukce se připravuje. Občané se 

mohli zapojit svými názory k projektu s návrhy na jeho úpravy. 

 

V průběhu roku se uskutečnilo několik akcí v souladu a Akčním plánem zlepšování, do nichž byl zapojen 

podnikatelský i občanský sektor. Všechny akce splnily bezezbytku očekávání.  

Dále mimo plán MČ zorganizovala v prosinci 1. Vánoční setkání ve Štěpnici s obyvateli. 

 

Akční plán byl v tomto případě dodržen a splněn. 

 

Udržení kategorie C: 

 

MČ připravila několik akcí v rámci osvětových kampaní tak, jak byly uvedeny v Akčním plánu 

zlepšování. Všechny akce byly dobře zorganizovány s aktivní účastí veřejnosti. 

V květnu se uskutečnilo 6. Fórum Zdravé MČ se všemi následnými kroky (anketa, vyhodnocení, návrhy 

opatření, hodnocení minulého fóra). 

Nad rámec plánu MČ zorganizovala výchovně-výtvarnou soutěž pro děti „Uklízejme po svých psech“, 

která se setkala s příznivým ohlasem. Její vyhodnocení proběhlo v rámci fóra. 

 

Akční plán byl i v tomto případě dodržen a překročen. 

 

 

 

Za správnost odpovídá starosta a politik Zdravé MČ: 

 

Zbyněk Richter 

 


